
                                                                                             

 

Referat styremøte BK 14.11.24 

Digitalt møte kl. 19-20.30 

Til stede: Gunnar, Erik, Magnus, Anne Hege, Aleksander, Randi, Suong, Kristian, Ågot 

Fra admin: Trond Kristian  

   

01-11   Godkjenning av referat fra styremøte 03.10.24  
Referatene godkjent 

 

02-11   Oppdatering fra administrasjonen (TK) 

Økonomi 

• Bra likviditet 

• Søknader om midler: 

o Avslag på søknad om 215 000,- til prosjektet «Klatring mot mobbing» fra 
Sparebanken Vest 

o Avslag på søknad om 50 000,- i støtte til utendørs klatrefelt fra 
Sparebankstiftelsen Sr-Bank 

o Sendt inn søknad om midler fra Stiftelsen Dam til midler til 
lavinntektsfamilier (918 000,- over 4 år) 

o Søkt om sponsorat fra Eviny på 50 000,- (Søknad om støtte til sosial 
energi) 

o Innvilget forlengelse av Aktivitetskort for 2025 fra Bergen Kommune 

 

Kurs/arrangement 

• Gjenbruksuke uke 48 – blir masse aktivitet 

• Bergenscup og julebord 7. desember (julebulder) 

• Samling for større klubber 7-9. feburar 2025 



• Årsmøte torsdag 27. Mars 2025 

• Nordisk Led+para uke 42 2025 

 

 

03-11  Gjennomgang av økonomi – kvartalsrapport Q3 – 2024 (TK) 
  

04-11  Vedtakssak: Forslag om at Bergen Klatreklubb blir med i FNF Hordaland 
(TK/Ågot) 

  

Forslag til vedtak: 
Styret vedtar at Bergen klatreklubb skal søke medlemskap i FNF Hordaland (Forum for 
natur og friluftsliv Hordaland) 

Forslag vedtatt 

  

05-11   Kraftlinje over Uteveggen – Rapport fra befaring (TK) 

Plassering av mastepunkt for ny kraftlinje vil være gunstig for Uteveggen i og med at den 
settes på motsatt side av veien og derfor vil gi mindre coronastøy. 

   

06-11   Oppsummering NM 2024 (TK) 

NM i led og paraklatring 2024 gikk av stabelen i Vestveggen 19-20. oktober med til 
sammen 192 påmeldte.  

• Arrangementet var en stor suksess - veldig gode tilbakemeldinger 

• Rundt 70 frivillige bidro sammen med 6 ansatte 

• Ingen sponsorinntekter til tross for iherdig innsats gjennom hele året, men vi fikk 
noen gunstige avtaler 

• Etter premieutdeling på søndagen var anlegget klart til bruk etter ca. en time med 
rydding 

• Flere klubber har tatt kontakt og ønsker treningssamling på rutene etter NM i 

hallen - rutene vil bli værende til over nyttår før de første skrus ned 

 

 

         

 



07-11   Oppdatering fra komitéene 

 

• Klatrefeltkomitéen (Gunnar)  => Opprydding av ringhengere med 
produksjonsfeil – ringhengere skal sjekkes og evt byttes ut i løpet av vinteren og 
våren 

• Sosialkomitéen (Kristian/Suong) 
Julebordet er i rute 

• Anleggskomitéen (Gunnar) 
Nye tegninger sendt inn og kommunen garanterer for rekkefølgekrav ifm anlegget 
på Slettebakken 

 

08-11   Eventuelt 

 

Siste styremøte i år: Torsdag 12. desember kl. 19 i Vestveggen 

 

 

 

_________________________                                        ___________________________ 

     Ågot Caroline Nilssen                                                          Kristian Gjerding 

                (leder)                                                                                    (nestleder)                                                         

 

 

_________________________                                        ___________________________ 

       Erik Faugstad                                                                             Randi E. Taxt                                                                            

 

 

_________________________                                        ____________________________ 

          Gunnar Karlsen                                                                 Magnus Kvamme 

 

 



_________________________                                        ___________________________ 

    Soung Thuy Pham Vo                                                             Anne Hege Straume 

 

 

_________________________                                        

     Aleksander Vallestad 

 

 


